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Smidievej 22 – færdiggørelse af indsats vedrørende Slaggebjerg
Den 9. november skal TMU (Punkt 193) behandle punktet Status på Smidievej 22.
Undertegnede ønsker på vegne af Enhedslisten Rebild at punktet behandles på det kommende 
byrådsmøde.
Forløbet med det såkaldte Slaggebjerg på adressen Smidievej 22 har strakt sig over flere år. 
Forløbet og mange forskellige indsatser har løbende været drøftet i byrådet – ligesom forløbet 
undervejs har givet anledning til stor offentlig opmærksomhed.
Status er ifølge sagsfremstilling til mødet i TMU, at arbejdet med at tildække Slaggebjerget er 
færdiggjort. Der skal nu tages stilling til, hvordan det afsluttende arbejde med Slaggebjerget skal 
finansieres? Et beløb der ifølge sagsfremstillingen er omkring 1,1 million kroner.
I forbindelse med færdiggørelse af indsatsen ønsker Enhedslisten Rebild at byrådet får en samlet 
redegørelse.
Inden byrådsmødet har vi brug for at få afklaret følgende spørgsmål:

 Af sagsfremstillingen fremgår det at opgaven med færdiggørelse af indsatsen på Smidievej 
22 nu er afsluttet. Hvad betyder det i forhold til Rebild kommune? Hvad med tilsynet? Og 
hvad med eventuelt vedligehold? Kan Rebild kommune forvente yderligere udgifter?

 Hvilke fremtidige scenarier er der for ejendommen/grunden? Hvis ejendommen pt. Ikke 
ejes af noget. Kan fremtidig ejer i forbindelse med køb stille krav i forhold til Rebild 
kommune?
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